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Protokół  Nr 12/15  
 
 
 

z posiedzenia Komisji Dialogu Obywatelskiego Rady Miasta Krakowa  
odbytego 25 sierpnia 2015 r. 

 
 

w sali 305 Urzędu Miasta Krakowa  
Pl. Wszystkich Świętych 3 /4 UMK. 

 
 
 
 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Dominik Jaśkowiec, udział wzięli 
Członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu oraz Goście. 

 
 
 
Przewodniczący Komisji Dominik Jaśkowiec o godz. 17.00 otworzył 

posiedzenie Komisji i po powitaniu Członków Komisji oraz Gości stwierdził quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 
 

Porządek obrad: 
 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa o pracach związanych z opracowaniem 
nowego Regulaminu Budżetu Obywatelskiego. 
Mateusz Płoskonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych 
(MOWIS). 

2. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa o stanowiskach Dzielnic Miasta Krakowa 
w sprawie ustalenia dla terenu Gminy Miejskiej Kraków, liczby punktów sprzedaży 
napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i w miejscu 
sprzedaży. 
Tomasz Popiołek – Dyrektor Wydziału Spraw Administracyjnych 

3. Sprawy bieżące. 
4. Oświadczenia i komunikaty. 
 
 
 
 



Ad 1. 
 
Informacja Prezydenta Miasta Krakowa o pracach związanych z opracowaniem 
nowego Regulaminu Budżetu Obywatelskiego. 
 
Mateusz Płoskonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych (MOWIS) 
przedstawił przedmiotową informację, podkreślając, miedzy innymi, iż: 

 Prezydent Miasta Krakowa powołał zespół roboczy do prac związanych ze 
sprawą nowego regulaminu, 

 prace zespołu trwają, 

 ostatnie posiedzenie przewidziane jest we wrześniu, 

 odpowiednie rekomendacje będą przedstawione Radzie Budżetu 
Obywatelskiego. 

 
Przewodniczący Komisji przypomniał problem sposobu przyjmowania Regulaminu 
tj. uchwała Rady bądź zarządzeniem Prezydenta. Wyraził przekonanie, że uchwała 
Rady byłaby najwłaściwsza. Stanowisko takie jest zbieżne z wskazówkami 
Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego przekazanymi Komisji na prośbę 
Przewodniczącego. (Przewodniczący odczytał wspomniane pismo MUW). 
 
W dyskusji uczestniczyli (w porządku alfabetycznym); 
Andrzej Hawranek, Dominik Jaśkowiec, Aleksander Miszalski, Mateusz Płoskonka, 
Anna Szybist. 
 
Podkreślano, iż: 

 prace na Regulaminem należy ukończyć jak najszybciej,  

 należy rozważyć taką organizacje prac związanych z budżetem 
obywatelskim, aby na jego realizacje w danym roku było więcej czasu 
(kwestia skrócenia terminu przyjmowania budżetu). 

 
Mateusz Płoskonka – Zastępca Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych (MOWIS) 
przedstawił opinie prawną wskazującą na brak możliwości zakończenia głosowania 
nad przyjęciem budżetu wcześniej niż koniec czerwca. Podkreślił, iż popiera 
stanowisko Członków Komisji wyrażone w dyskusji, a wspomniana opinia budzi 
pewne wątpliwości.  
 
 
Ad 2. 
 
Informacja Prezydenta Miasta Krakowa o stanowiskach Dzielnic Miasta Krakowa 
w sprawie ustalenia dla terenu Gminy Miejskiej Kraków, liczby punktów sprzedaży 
napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych 
do spożycia poza miejscem sprzedaży, jak i w miejscu sprzedaży. 
 
Tomasz Popiołek – Dyrektor Wydziału Spraw Administracyjnych przybliżył 
przedmiotowe stanowiska. 
 
W dyskusji, w której uczestniczyli (w porządku alfabetycznym); 
Andrzej Hawranek, Małgorzata Jantos, Dominik Jaśkowiec, Aleksander Miszalski, 
Tomasz Popiołek. 



odkreślano, iż: 

 należałoby poczekać na stanowisko nadzorcze Wojewody Małopolskiego 
w sprawie uchwały dotyczącej ustalenia liczby punktów sprzedaży alkoholu, 

 po zapoznaniu się z tym stanowiskiem Komisja mogłaby przygotować 
odpowiednia nowelizacje uchwały, 

 należy z rozwagą podchodzić do przedstawionych stanowisk rad dzielnic, 

 jednym z najważniejszym problemem w obecnym stanie prawnym jest brak 
odpowiednich narzędzi do skutecznej eliminacji uciążliwych punktów 
sprzedaży alkoholu.  

 
Tomasz Popiołek – Dyrektor Wydziału Spraw Administracyjnych poinformował, 
iż trwają prace w kierunku odpowiednich zmian ustawowych, a Miasto bierze w nich 
udział składając odpowiednie propozycje. 
 
 
Ad 3. 
 
Sprawy bieżące. 
 
Nie zgłoszono spraw bieżących. 
 
 
Ad 4. 
Oświadczenia i komunikaty. 
 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji 
Dominik Jaśkowiec o godz. 18.15 zamknął posiedzenie. 
 
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji 
 

Dominik Jaśkowiec 
 

 
Sporządzi: W. Kalicki 

 


